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Bemærkninger 

 

Referat  

 

1. Information om Læsekursus 

Læsekursus er i dette skoleår lavet om, så vi hører om den måde kurset kører på nu 

• Stine gav et overblik over kommunens tilbud til elever med særlige læsevanskeligheder, 

der varetages af læsevejledere på Munkevængets Skole 

 

2. Forældremødekoncept 

Evaluering og input fra medarbejdere på det koncept, vi prøvede af i år 

• Input fra personale: 

o Hvad er rollefordelingen, hvem gør hvad til forældremøderne? 

o Fælles koordineret dagsorden 

o Fælles ansvar til opbakning af forældrerådskonceptet, skolebestyrelsens 

opbakning skal være tydelig 

o Mange forældre kan ikke være til møder 

o For få forældre kommer til møderne, hvad kan vi gøre for at vise vigtigheden af 

møderne 

o Mange kommer til markedsdagen og her er der heller krav til Rammen, tidspunkt, 

klasse m.m. 

o Skolebestyrelsen må meget gerne fortælle om deres arbejde 

o Der har været suces med at lave fælles kaffepauser, eller have børn med til dele 

af mødet 

o Fælles optakt skal være relevant for alle 

o Tolkebehov kan være udfordring 

• Input fra skolebestyrelsen: 

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

o Byliv Kolding har afprøvet koncept med at levere indsats for at være 

tovholder for vedvarende forældresamarbejde i klassen, som virker godt. 

o Hvordan finder forældrerådet ud af, hvad det går ud på, hvad opgaven 

består i? 

o Forældre synes ikke programmet på forældremøder er relevante og ”har 

ikke noget med mit barn at gøre” 

o Føler sig evt. udsat, når tolk skal deltage 

o Fællesspisning og ansvar for praktiske opgaver kunne være godt og 

involverende 

o Fælles relevant tema for årgangen, som inddrager forældrene 

o Forskellige ”boder” med særligt fokus og walk and talk 

o Forældre kunne evt. også være med til andre aktiviteter såsom motionsdag, 

fairplay dag o. lign. ligesom fx trompetdag 

o Bestyrelsen kunne være repræsenteret ved glidende overgangsmøde 

o Det betyder meget at et skolebestyrelsesmedlem fortæller om vigtigheden 

af et forældreråd og har et punkt på den fælles dagsordenen og er der til 

sidst på mødet. Der skal være en struktureret plan og det skal være det 

samme oplæg, der tales om på alle møder. 

o Ansvarlige for forældremødet kontakter forældrerepræsentanten og aftaler 

dagsorden. 

o  

 

3. Principper for skema og fagfordeling 

Bestyrelsen reviderer principperne 

• Bestyrelsen vil gerne have fokus på at bygge bro i overgangene.  

• Princippet blev rettet til på mødet 

 

4. Økonomi 

Budget 24 

• Der er sat ekstra fokus ind på den samlede økonomistyring for at sikre bedst mulig 

udnyttelse af resurser og balance i årsregnskab. 

• Bestyrelsen vil blive præsenteret for budget, når vi har overblik over den forventede 

tildeling og hvordan de økonomiske midler tænkes forvaltet. 

• Endvidere præsenteres et endeligt samlet regnskab for 2023 

 

5. Skolens 50 års jubilæum 

Koordinering med pensionister, bestyrelse og medarbejdere 

 

• Jubilæet afholdes d. 6. januar 2025 

• Der er tilmeldt flere ældre, tidligere tilknyttede lærer og elever , der gerne vil arbejde med 

planlægning/bidrag til arrangementet 

• Et par personaler har også meldt sig 

• Et par elever må også gerne melde sig til at være med til planlægningen af 

arrangementet. Disse vælges på næste elevrådsmøde 
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• Hamdi og Janni D fra skolebestyrelsen melder sig også 

• Stadsarkivet vil gerne være med til at lave forløb gennem tiden for klasserne 

 

6. Nyt fra Elevrådet 

Vi siger velkommen til to nye elevrådsrepræsentanter efter valget i december 

• Valgt til formand og næstformand er henholdsvis Hava fra 8.b og Lamia fra 7.a 

• Noget de gerne vil arbejde med er bedring af relationer mellem elever i udskolingen. 

Dyrke fællesskabet i klassen 

• Kommer til at arbejde med regler for mobiltelefoner i skolen 

 

 

7. Orientering fra Uddannelsesudvalget 

• Udvalget har en god fornemmelse af og stor tiltro til det arbejde, der foregår på skolen 

• På landsplan udtages årligt 40 skoler til kontrol af kvalitets og/eller 

parallelsamfundsproblematikker  

• Munkevængets Skole har ikke været udtaget indtil nu, men vi er nu blevet bedt om 

redegørelse for vores skole, der skal danne grundlag for en vurdering om vi skal i tilsyn 

• Vi har været på listen over skoler i mange år, men Styrelsen for Uddannelse og Kvalitet 

har hidtil ikke fundet grundlag for tilsyn med Munkevængets Skole 

• Det øgede fokus sker formentlig på baggrund af øget presseomtale, der har tilknyttet os til 

disse problematikker.  

• Muligvis vil der i den forbindelse etableres tilsyn med skolen i et år med særlige 

handleplaner og indsatsområder for problematikkerne, hvorefter der kigges på, om tilsyn 

evt. skal fortsætte 

 

8. Orientering fra skolen 

• Juleafslutning i kirken 

o Næsten alle elever deltog og 1. klasse lavede stomp  

o Næste års juleafslutning er planlagt til d. fredag d. 20. december 

• Status på arbejdet med påbuddene fra Arbejdstilsynet 

o Kortlægning af høje følelsesmæssige krav i arbejdet på Munkevængets Skole er 

ved at blive foretaget med henblik at lave retningslinjer for dette. 

o Retningslinjer for vold og trusler tilrettes 

• Indskrivning 

o 31 indskrevne indtil videre, to klasser 

• Sprogprøver 

o Munkebo har været af Ghettolisten i 5 år og dermed skal der ikke længere laves 

sprogprøver 

• Ny afdelingsleder 

o Starter 1. marts, navn offentliggøres når alle formaliteter er på plads 

• Arbejdsmiljøkonferencen 24  

o Stine har holdt oplæg på den årlige kommunale konference, om det vi arbejder 

med i øjeblikket. Høje følelsesmæssige krav i arbejdet 

• Eksamener 8.kl. og terminsprøver 
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o 8. klasses obligatoriske valghold i Håndværk og Design har været til afsluttende 

eksamen og alle er bestået med gode resultater 

o 9. klasserne har netop været til terminsprøve i alle skriftlige fag 

• Visitationer 

o Der har lige været deadline for re-visitationer 

 

 

9. Eventuelt 

• 17-18 onsdag d. 7. februar er der online møde for skolebestyrelser omkring tildelinger af 

ressourcer til skolerne. Link sendes til alle bestyrelsesmedlemmer på mail. 

• Skolebestyrelsen kunne opfordre direktøren til at knytte kommentarer til avis 

   


